
LERVIKSTORPS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
 
 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2020 
 
Styrelsen för året har bestått av Inga Ohrlander Sundell (ordförande), 
Margarita Diez (kassör), Ove Karlsson (sekreterare), Göran Säwensten 
(hamnkapten), Anders Holmström (vägar), Petra Eklund (grönområden), 
Kjell Andersson (vatten). 
Styrelsen har under året haft 10 protokollförda möten. 
 
VÄGAR 
Under året har föreningen utfört normal vägunderhållning såsom saltning 
och grusning av vägarna för att underhålla potthålen, som dock kommer 
tillbaka. 
 
BOMMEN 
Vissa problem har skett med bommen vid öppning och stängning, vilka har 
åtgärdats. 
 
HAMNEN 
Hamnkommittén har haft ett möte under året. Hamnen har inte haft några 
större jobb detta år, men som vanligt har sedvanligt betingsarbete utförts, 
såsom klippning av gräsytor, årlig genomgång och reparation av bryggor. 
 
GRÖNOMRÅDEN 
Grönområdesgruppen har haft ett par möten under året. Det av gruppen 
uppmärkta området en bit från anslagstavlan fram till tomt 33 avverkades 
av entreprenör under mars månad. Ett antal stormfällda träd, som kunnat 
innebära viss fara, har tagits om hand. 
I oktober hade vi städ/underhållsdag där vi fick mycket gjort. Efter arbetet 
ordnades med korvgrillning. Dagen var mycket uppskattad med ca 30-40 
deltagande medlemmar. 
 
VATTEN 
Vattnet är av god kvalitet. Inga stora incidenter med läckage har skett under 
året. Under sen höst gick hydropressen i pumphuset sönder. Ny hydropress 
kunde snabbt beställas och installeras tack vare Kjell Andersson. 
 
EKONOMI 
Ekonomin är fortsatt god. Per 31 december hade föreningen på pluskontot 
341.864,53 och på sparkontot (fritidskassan) 27.624,84. 



Föreningen har inga lån. 
 
MIDSOMMARFIRANDE 
Pga av den pågående pandemin var styrelsen tyvärr tvungen att ställa in 
årets firande. 
 
Inga Ohrlander Sundell 
Ordförande 
  


